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Балановский А.А. Гарантии прав пайщиков на жилые помещения при банкротстве жилищно-строительного кооператива
Статья посвящена анализу и классификации предусмотренных в законодательстве гарантий прав пайщиков на жилые по-

мещения при банкротстве (несостоятельности) ЖСК, которыми являются в том числе определенные категории граждан. А также 
обосновывается необходимость специального регулирования, направленного на обеспечение прав членов жилищно-строительных 
кооперативов, в случае банкротства.
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Guarantees of Shareholders' Rights to Residential Premises in Case of Bankruptcy of a Housing Association

The article is devoted to the analysis and classification of the guarantees of the rights of shareholders to premises in bankruptcy (insolvency) 
of house-building cooperatives provided in the legislation which are, including certain categories of citizens. And also the necessity of special 
regulation aimed at ensuring the rights of the members of the cooperative in the case of bankruptcy of these organizations.
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